



## Kids' Class Instructor and Facilitator

Are you passionate about teaching and inspiring young children? The West Island Women's Centre (WIWC), is seeking experienced and enthusiastic Instructors and Facilitators for various kids' classes (different ages), including Music, Movement, Gym, Art, Craft, and Playgroups.

**About WIWC:** The WIWC is a non-profit community organization whose mission is to enhance women's quality of life. The range of courses available includes fitness, arts and culture, personal development, and classes for young children, from babies to preschoolers, as well as free outreach initiatives such as support groups, playgroups, and language classes. We offer our services **to all women**. For further information regarding our organization, please visit [www.wiwc.ca](http://www.wiwc.ca).

**Position:** Kids' Class Instructor and Facilitator

**Location:** Pointe-Claire and/or Pierrefonds

**Employment Type:** Contract

### Key Responsibilities:

- Plan and facilitate engaging, age-appropriate classes for children (babies, preschoolers, afterschool program).
- Create a safe, inclusive, and positive learning environment.
- Develop and adapt class content to meet the developmental needs of children.

### Qualifications:

- Experience or Passion in working with young children
- Ability to communicate effectively with both children and parents.
- A background in early childhood education, child development, or a related field is an asset.
- Creativity, patience, and adaptability to adjust activities as needed.

### How to Apply:

To apply for this position, please send your resume and a course proposal to [programming@wiwc.ca](mailto:programming@wiwc.ca).

Join us in making a difference in the lives of women and young children in our community! Visit our website for more information: [www.wiwc.ca](http://www.wiwc.ca)

**Deadline:** Nov 19



## **Instructeur/ Instructrice et animateur/ animatrice de cours pour enfants**

Êtes-vous passionné(e) par l'enseignement et inspiré(e) par le travail auprès de jeunes enfants ? Le Centre des femmes de l'Ouest-de-l'Île (WIWC) est à la recherche d'instructeurs/instructrices et d'animateurs/animatrices expérimenté(e)s et enthousiastes pour divers cours pour enfants (âges variés), incluant la musique, le mouvement, la gymnastique, l'art, l'artisanat et les groupes de jeu.

### **À propos du WIWC :**

Le WIWC est un organisme communautaire à but non lucratif dont la mission est d'améliorer la qualité de vie des femmes. Nous proposons une variété de cours, incluant des activités de mise en forme, des arts et de la culture, du développement personnel, ainsi que des cours pour jeunes enfants (de bébés aux enfants d'âge préscolaire) et des initiatives communautaires gratuites telles que des groupes de soutien, des groupes de jeu et des cours de langue. Nos services s'adressent à toutes les femmes. Pour plus d'informations, consultez [www.wiwc.ca](http://www.wiwc.ca).

**Poste :** Instructeur/instructrice et animateur/animatrice de cours pour enfants

**Lieu :** Pointe-Claire et/ou Pierrefonds

**Type d'emploi :** Contrat

### **Responsabilités principales :**

- Planifier et animer des cours engageants et adaptés à l'âge des enfants (bébés, enfants d'âge préscolaire, programme après l'école).
- Créer un environnement d'apprentissage sûr, inclusif et positif.
- Développer et adapter le contenu des cours pour répondre aux besoins de développement des enfants.

### **Qualifications :**

- Expérience ou passion pour le travail avec les jeunes enfants.
- Capacité à communiquer efficacement avec les enfants et les parents.
- Formation en éducation de la petite enfance, développement de l'enfant ou domaine connexe (un atout).
- Créativité, patience et capacité d'adaptation pour ajuster les activités selon les besoins.

### **Comment postuler :**

Pour postuler, envoyez votre CV et une proposition de cours à [programming@wiwc.ca](mailto:programming@wiwc.ca).

Rejoignez-nous pour faire une différence dans la vie des femmes et des jeunes enfants de notre communauté ! Pour plus d'informations, visitez notre site : [www.wiwc.ca](http://www.wiwc.ca).

**Date limite :** 19 novembre